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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ismét kísérleti alanyok a magyar emberek?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A minap azt nyilatkozta, hogy a vakcina belátható közelségben van, az Európából történő tömeges 
szállítás időpontja ugyan áprilisnál hamarabb nem várható, de jöhet vakcina tömegesen Kínából, 
Oroszországból és Izraelből is. Az Európai Bizottság szóvivője azonban már október végén 
figyelmeztette önt: egyelőre nem bizonyított, hogy az orosz vakcinák megfelelnének az Európában 
forgalmazható gyógyszerekre vonatkozó magas szintű biztonságossági és hatékonysági 
követelményeknek, anélkül pedig az Európai Unióban nem lehet harmadik országból oltóanyagot 
vásárolni és használni. Ami pedig a kínai vakcinát illeti, arról már ki is derült, hogy veszélyes, ezért 
függesztették fel a tesztelését Brazíliában.

Kérdezem tehát miniszterelnök urat:

Miért bízik az orosz, illetve kínai vakcinában? 

Miért nem az európai, 90%-os biztonsággal alkalmazható vakcinára számít? 

Miért kíván a Szuperkupa-döntő után újabb emberkísérletet végezni a magyar lakosságon? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. november 11.
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Varga Zoltán 

Demokratikus Koalíció


